
 
 

 

 

Zápis ze 163. schůze VV ŠSČR 
Pardubice, 16. září 2022 
 
Přítomni: Martin Petr, Rostislav Svoboda, Zdeněk Fiala, Jan Malec, Jan Sikora (online) 
 
Omluven: Michal Konopka 
 
Hosté: František Štross (generální sekretář), Venuše Souralová (ŠDŠ), Josef Bednařík (předseda KMK), 
Petr Pisk (předseda KPT), Tomáš Polák (kapitán reprezentace žen) 
 

1. Zahájení, určení zapisovatele a ověřovatele zápisu 
 
Schůzi zahájil v 16:13 M. Petr. Zapisovatelem byl určen František Štross, ověřovatelem Martin Petr. 
 

2. Schválení zápisu ze 162. schůze VV ŠSČR   
 
Usnesení 163/1: VV ŠSČR schvaluje zápis ze 162. schůze VV ŠSČR. 
 
Příloha 1: Zápis ze 162. schůze VV ŠSČR 
 

3. Schválení programu 163. schůze VV ŠSČR 
 

  Bod programu Předkladatel 
1 Zahájení, určení zapisovatele a ověřovatele zápisu M. Petr 
2 Schválení zápisu 162. schůze VV ŠSČR M. Petr 
3 Schválení programu 163. schůze VV ŠSČR M. Petr 
4 Přehled usnesení per rollam F. Štross 
5 Kontrola úkolů F. Štross 
6 Zpráva předsedy ŠSČR M. Petr 
7 Zpráva předsedy KRÚ M. Konopka 
8 Zpráva předsedy KM Z. Fiala 
9 Šachy do škol V. Souralová 

10 Zpráva předsedy STK J. Malec 
11 Zpráva předsedy KMK J. Bednařík 



 
 

 

 

12 Zpráva předsedy KR J. Sikora 
13 Zpráva sekretariátu F. Štross 
14 Zpráva předsedy OK a KK V. Novotný 
15 Různé   
16 Závěr   

 
Usnesení 163/2: VV ŠSČR schvaluje program 163. schůze VV ŠSČR. 

4. Přehled usnesení per rollam 
 
Usnesení per rollam v období 27. 07. 2022 - 15. 09. 2022: 

1) VV ŠSČR schválil podání žádosti o změnu federace Ludovíta Szeka ze SVK na CZE. 
 
2) VV ŠSČR schválil předložený návrh na prodloužení smlouvy s LearningChess. 
 
3) VV ŠSČR schválil podání žádosti o změnu federace Artema Mikhny z UKR na CZE. 
 
4) VV ŠSČR schválil změnu federace Štěpánky Schirmbeck z CZE do AUT. 
 
5) VV ŠSČR schválil podání žádosti o změnu federace Marka Karase ze SVK na CZE. 
 
6) VV ŠSČR schválil podání žádosti o změnu federace Andriy Andrusevyche z UKR na CZE. 
 

5. Kontrola úkolů 
 
F. Štross informoval o průběžném plnění úkolů. 
 
Diskuze: Zazněla kritika Trenérské komise, že propozice srpnového doškolení trenérů nebyly vydány 
2 měsíce před akcí, jak bylo TK uloženo na 161. schůzi VV. 
 
Usnesení 163/3: VV ŠSČR bere na vědomí kontrolu úkolů. 

6. Zpráva předsedy ŠSČR 
 
Zprávu předsedy uvedl M. Petr. 
 
Sport a stát 
Národní sportovní agentura v 1. kole dotačního programu Podpory sportovních svazů nepodpořila 
celkem 28 svazů (zde). Šachový svaz České republiky všechny – bohužel početné – nástrahy žádosti 
zvládl a finanční podpora od NSA dorazila na účet svazu 26. července.  

https://www.seznamzpravy.cz/clanek/sport-fotbal-jina-liga-jansta-dotace-dostane-diky-hrubce-basketbalu-maji-sanci-i-skiboby-ci-bridz-211804


 
 

 

 

FIDE a ECU 
Velmi kladné ohlasy mezi účastnicemi i přítomnými hosty mělo mistrovství Evropy žen, které se 
uskutečnilo ve druhé polovině srpna v Praze v hotelu Don Giovanni. Chtěl bych tímto poděkovat 
pardubickým pořadatelům z Ave-kontaktu (AVE CHESS z.s.) za skvělou organizaci akce. Její finanční 
výsledek bude znám v nejbližších týdnech. 
 
Během ME žen se uskutečnila také historicky první konference o ženském šachu, za jejíž organizaci 
děkuji delegátovi ŠSČR Petru Piskovi a velmistryni Regině Pokorné. Mezi hosty ME a konference byli 
například prezidentovi ECU Zurab Azmaiparašvili, manažerka FIDE Dana Reizniece-Ozola nebo 
vedoucí ženské komise FIDE Eva Repková. Děkuji FIDE za financování konference. 
 
Různé 
Navštívil jsem dětský šachový tábor Klubu šachistů Říčany v Jizbici. Společně s hosty jsem komentoval 
ME žen, kdy online přenos s komentářem v angličtině byl závazkem ŠSČR ve smlouvě s ECU. 
 
VV ŠSČR předkládám změnu Registračního a přestupního řádu, která zpřesňuje pravidla přestupů 
mezi federacemi (typicky z jiné federace do CZE) a díky které již nebude muset všechny přestupy 
schvalovat VV ŠSČR. 
 
Diskuze: P. Pisk potvrdil kladné ohlasy a poděkování za výborně zorganizované ME žen i přímo od 
představitelů ECU. 
Změna v Registračním a přestupním řádu týkající se článku 11 (Transfery hráčů mezi federacemi) byla 
schválena v navrženém znění. 
 
Usnesení 163/4: VV ŠSČR děkuje AVE CHESS z.s. za skvělou spolupráci při organizaci ME žen 2022.  
 
Usnesení 163/5: VV ŠSČR schvaluje předloženou změnu Registračního a přestupního řádu ŠSČR 
ohledně přestupů mezi federacemi.   
 
Usnesení 163/6: VV ŠSČR bere na vědomí zprávu předsedy ŠSČR. 
 
Úkol 163/1: Zveřejnit aktualizaci Registračního a přestupního řádu ŠSČR na webu – sekretariát.  
 
Příloha 2: Aktualizovaný Registrační a přestupní řád ŠSČR 
 

7. Zpráva předsedy KRÚ 
 
Zprávu předsedy KRÚ zaslal M. Konopka. 
 



 
 

 

 

Individuální ME žen, Praha 
Ve dnech 20. - 31. srpna proběhlo v hotelu Don Giovanni v Praze individuální Mistrovství Evropy žen. 
Chtěli bychom poděkovat pořádající agentuře AVE Kontakt i celému organizačnímu štábu za dobře 
odvedenou práci. Turnaj se povedl a měl kladné ohlasy i v zahraničí.  

Jsme rádi, že se silnou evropskou konkurencí změřilo síly i 14 českých hráček. A nevedly si vůbec 
špatně. Velkou pochvalu zaslouží Tereza Rodshtein, která získala 6,5 bodu (celkové 34. místo) a byla 
naší nejlepší hráčkou. Tereza v poslední době kvůli mateřským povinnostem nehrála, o to víc je její 
návrat hodnotnější. Výborně si vedla i Anička Lhotská, která dokázala porazit několik známých 
titulovaných hráček a splnila normu WIM. Získala 6 bodů a celkové 53. místo. Další podrobnosti 
v přiložené zprávě Tomáše Poláka. Ten na turnaji dohlížel na hru všech našich zástupkyň, a 
připravoval několik vybraných reprezentantek. Některé další se pak připravovaly s individuálními 
trenéry.  

44. Šachová olympiáda 2022, Chennai 
Od 29. července do 8. srpna se konala v indickém Chennai 44. šachová olympiáda. Zúčastnily se oba 
české týmy. Muži hráli v sestavě Navara, Nguyen, Hráček, Michalík a Zwardoň, ženský tým tvořily 
Movsesian, Worek, Pilsová, Petrová a Koubová. Kapitánem mužského týmu byl Pavel Šimáček, ženský 
tým vedl Tomáš Polák. Vedoucím výpravy byla paní Lenka Kůsová. Oba kapitáni napsali podrobné 
zprávy, kde hodnotí vystoupení svých týmů. Spokojenost je s výsledkem žen (23. nasazené, 16. místo 
s 15 body s bilancí 6 výher, 3 remízy a 2 prohry), výsledek mužů mohl být lepší (18. nasazení, 25. 
místo s 14 body za 6 výher, 2 remízy a 3 prohry). Z mužské sestavy bohužel vypadl na poslední chvíli 
Babula, který měl těsně před odletem pozitivní test na covid, a nahradil ho Zwardoň. Muži nečekaně 
ztráceli body v zápasech s Kanadou, Kazachstánem a Slovinskem, celkem úspěšně pak doháněli 
ztracený terén, ale úplně dohnat ztráty se nepovedlo. Ženy zahrály povedenou olympiádu, když 
prohrály pouze dva zápasy, a to těsně 1,5:2,5 s třetími nasazenými Gruzínkami a silnými Kubánkami. 
Další podrobnosti ve zprávách kapitánů.  

Diskuze: T. Polák přiblížil z pozice kapitána reprezentace žen průběh olympiády a ME žen. 

Usnesení 163/7: VV ŠSČR bere na vědomí zprávu předsedy KRÚ. 

Příloha 3: Zpráva z olympiády – muži 
 
Příloha 4: Zpráva z olympiády – ženy 
 
Příloha 5: Statistiky olympiády - muži 
 
Příloha 6: Zpráva z ME žen 
 
 

8. Zpráva předsedy KM 
Zprávu předsedy KM uvedl Z. Fiala. 



 
 

 

 

Komise mládeže ŠSČR schválila propozice Mistrovství Moravy a Slezska mládeže 2022. 

Komise mládeže ŠSČR urgovala propozice Mistrovství Čech mládeže 2022. 

Komise mládeže ŠSČR udělila divoké karty a nominovala náhradníky na Mistrovství ČR mládeže 
v rapid šachu 2022. 

Komise mládeže ŠSČR udělila divoké karty na Mistrovství Čech mládeže 2022. 

Pořadatelé úvodních srazů Extraligy mládeže a 1. ligy mládeže vydali propozice úvodních srazů.  

Dne 10. 9. 2022 byl termín pro zaslání soupisek Extraligy mládeže a 1. ligy mládeže a následně byly 
vydány úvodní zpravodaje mládežnických soutěží. 

Komise mládeže ŠSČR schválila návrh změny bodu 4.2 Soutěžního řádu a návrh předkládá ke 
schválení VV ŠSČR. 

Usnesení 163/8: VV ŠSČR schvaluje změnu bodu 4.2 Soutěžního řádu. 
 
Usnesení 163/9: VV ŠSČR bere na vědomí zprávu předsedy KM. 
 
Úkol 163/2: Zveřejnit aktualizaci Soutěžního řádu ŠSČR na webu – sekretariát. 
 
Příloha 7: Aktualizovaný Soutěžní řád 
 

9. Šachy do škol 
Zprávu projektu Šachy do škol uvedla V. Souralová. 
 
Od 1. září je zveřejněna na webu online přihláška do projektu, informaci o zahájení přihlašování 
dostali prostřednictvím mailu všichni krajští koordinátoři a všechny kontakty ve školách, které se loni 
nebo i v dřívějších letech projektu zúčastnily.  Průběžně zveřejňuji informace o Šdš na sociálních sítích 
pedagogických skupin. 

Zatím se přihlásilo 15 škol, z toho 5 nových (k datu 12.9.). Nově uvádějí školy místo počtu dětí 
s výukou celkem údaje o počtu chlapců a dívek. 

Za účelem zpestření nabídky školám, které jsou zapojené do Šdš, opět jednám s Martinem Beilem, 
připravujeme pro školy 3. ročník online soutěže v řešení úloh, která bude probíhat od října do května, 
vyhodnocováni budou jednotlivci, nejlepší školní týmy a nejaktivnější školy. Projekt Šachy do škol 
dodá do této soutěže věcné ceny (v hodnotě cca 30.000Kč). Martin Beil připravil metodické články 



 
 

 

 

pro využití cvičebnic 1. - 7. díl, které zdarma poskytujeme školám, vyučujícím pomohou při přípravách 
výuky i při volbě správného dílu pro jednotlivé děti dle výkonnosti. 

29. srpna proběhla online informační schůzka s Janosem Pallagim, LearningChess, na které mi 
představil některé novinky ve výukovém programu. Jedná se především o drobná vylepšení ve 
spravování studentských skupin, možnost využívat systém LearningChess výhradně pod naším logem, 
dvě nové sekce -  Active Opening Repertoire a Board Buddies in LogiQLand pro nejmenší děti, a 
interaktivní nástroj pro výuku LogiQBoard. Následně proběhla online schůzka s TK, panem Pospíšilem 
a panem Neumanem, kde jsme diskutovali o možném využití nových sekcí hlavně s ohledem na 
nutnost překladů většího objemu textu do češtiny. Momentálně čekám na odpovědi od J. Pallagiho 
s detaily podmínek financování případného překladu. U nástroje LogiQBoard není ještě jisté, kolik 
bude stát v budoucnu, využívání zdarma J. Pallagi garantuje pro tento smluvní rok. Informovala jsem 
J. Pallagiho i o dalších návrzích ze strany TK na zlepšení některých funkcí LearningChess, zpětnou 
vazbu uvítal. Od zahájení přihlašování do Šdš několik škol již projevilo zájem o licence. 

Začátkem září mě informoval pan Martin Malenovský, dosavadní koordinátor Šdš v Olomouckém 
kraji, že nadále tuto funkci nebude vykonávat, krajská KM hledá nového koordinátora. V rámci 
projektu bude dál působit jako vyučující na škole. Tímto bych mu chtěla poděkovat za dosavadní 
spolupráci.  

Svého koordinátora nemá zatím také Praha, momentálně se školy obracejí s dotazy na mě, takže 
servis projektu mají dostatečný.  

Usnesení 163/10: VV ŠSČR bere na vědomí zprávu projektu Šachy do škol. 
 

10. Zpráva předsedy STK 
 
Zprávu předsedy STK uvedl J. Malec. 
 
Proběhla MČR 2022 seniorů (13. až 20. srpen, Olomouc) a MČR 2022 čtyřčlenných družstev v blesku i 
rapidu (10. a 11. září, Turnov). 

Byla vyhodnocena dvě kola konkurzu na pořadatele turnajů Seriálu Grand Prix České republiky v rapid 
šachu 2022/2023, do seriálu bylo zařazeno 8 turnajů z celkem 11 přihlášených. 

Byl vyhlášen konkurz na pořadatele závěrečného trojkola Extraligy 2022/2023. 

Diskuze: Podrobně byl diskutován konkurz na pořádání MČR žen 2023 a změna formátu na vyřazovací 
systém. T. Polák vysvětlil důvody pro změnu formátu, návrh vychází z diskuzí s našimi předními 
hráčkami. Uzavřený turnaj pro ně v poslední době nebyl příliš atraktivní, i když dle T. Poláka by to byl 
nejlepší formát, pokud by ho hrály ty nejlepší hráčky. Dále se řešily technické detaily, vyřazovací 
systém má hodně otazníků. Detaily konkurzu budou dořešeny v komisích STK a KRÚ. 



 
 

 

 

Usnesení 163/11: VV ŠSČR schvaluje dotaci pořadateli MČR 2023 v rapid šachu mužů ve výši 30.000 
Kč a zavazuje tímto výdajem rozpočet ŠSČR 2023 (V2.5). 
 
Usnesení 163/12: VV ŠSČR schvaluje dotaci pořadateli MČR 2023 v rapid šachu žen ve výši 30.000 Kč 
a zavazuje tímto výdajem rozpočet ŠSČR 2023 (V2.6). 
 
Usnesení 163/13: VV ŠSČR schvaluje dotaci pořadateli MČR 2023 seniorů ve výši 35.000 a zavazuje 
tímto výdajem rozpočet ŠSČR 2023 (V2.8). (J. Malec se zdržel) 
 
Usnesení 163/14: VV ŠSČR schvaluje dotaci pořadateli MČR 2023 v rapid šachu družstev ve výši 
35.000 Kč a zavazuje tímto výdajem rozpočet ŠSČR 2023 (V2.11). 
 
Usnesení 163/15: VV ŠSČR schvaluje dotaci pořadateli MČR 2023 v bleskovém šachu družstev ve výši 
35.000 Kč a zavazuje tímto výdajem rozpočet ŠSČR 2023 (V2.18). 
 
Usnesení 163/16: VV ŠSČR bere na vědomí zprávu předsedy STK. 

11. Zpráva předsedy KMK 
 
Zprávu předsedy KMK uvedl J. Bednařík. 
 
Na začátku srpna 2022 byla vyhodnocena Letní fotosoutěž. Do aktivity určené pro širokou šachovou 
veřejnost bylo zasláno rekordních 44 fotografií. V soutěži byly vypsány celkem tři ceny, první dvě 
finanční (3000 Kč a 2000 Kč) a třetí věcná. Po sečtení hlasů dvou členů komise a veřejnosti na 
facebooku se celkovým vítězem letošního ročníku Letní fotosoutěže stala fotka z objektivu Lenky 
Müllerové. Kompletní info zde. 
 
Od minulé zprávy KMK pro VV jsme pracovali na propagaci hned několika velkých akcí. Konkrétně se 
jednalo o Šachovou olympiádu, ME žen či současné MS mládeže od 14 do 18 let. U akcí jsme kromě 
fotogalerie zajistili komentáře k jednotlivým kolům od titulovaných hráčů. Veškeré zprávy jsou v 
archivu na našem webu. Velké poděkování zde patří Lence Kůsové za práci okolo propagace naší 
výpravy na šachové olympiádě. 
 
Průběžně komunikujeme s jednotlivými žadateli grantu o popularizaci šachu a vyplácíme uskutečněné 
žádosti. 
 
Novinářům jsme zaslali tyto tiskové zprávy: 
 

• Česká výprava míří na 44. šachovou olympiádu do Chennai 
• Šachová olympiáda v plném proudu 
• 44. šachová olympiáda minulostí Češi zanechali výraznou stopu 

 
TZ k ME žen rozesílali přímo organizátoři akce. 

https://www.chess.cz/letni-fotosoutez-vyhrava/


 
 

 

 

 
Další práce KMK jednou větou: 
 

• Finalizujeme svazový fanshop, řešíme obchodní podmínky 
• Pokračujeme ve spolupráci s odborných časopisem Coach 
• V srpnu byl rozeslán speciální newsletter k šachové olympiádě 
• Začínáme pracovat na nákupu nových propagačních materiálů 
• Začínáme pracovat na nákupu nových repre souprav (mikiny, trika, košile) 
• Aktivně spolupracujeme s komisí pro ženský šach 
• Během uplynulých týdnů jsme rozeslali srpnový a zářijový newsletter 
• Do našeho KMK týmu jsme přivítali nového člena, stal se jím Tomáš Galda 
• Na webu, instagramu, facebooku či twitteru jsme informovali šachovou veřejnost o 

nespočetném množství událostí, školení atd. 
  
Usnesení 163/17: VV ŠSČR bere na vědomí zprávu KMK.  
 

12. Zpráva předsedy KR 
 
Zprávu předsedy zaslal J. Sikora. 
 
KR ŠSČR uspořádala na konci července školení rozhodčích R1, kterého se zúčastnilo celkem 14  
rozhodčích. Po úspěšně složeném testu byla prodloužena platnost R1 čtyřem rozhodčím a devíti 
rozhodčím byla zvýšena rozhodcovská třída z R2 na R1. 

Na konci roku plánuje KR uspořádat ještě samostatný seminář pro rozhodčí nejvyšších tříd (R1 a ÚR). 

Na MČR v blesku, které proběhne 17. 12. v Praze, byl určen hlavním rozhodčím IA Petr Buchníček. 

V Praze proběhlo ME žen, kde se na hladkém průběhu turnaje podílel také sedmičlenný tým 
rozhodčích pod vedením IA Jiřiny Prokopové. Celý tým rozhodčích byl také oceněn zástupci ECU i 
FIDE.  

Usnesení 163/18: VVŠSČR bere na vědomí zprávu předsedy KR. 

 

13. Zpráva sekretariátu 
 
Zprávu sekretariátu uvedl F. Štross. 
 
K 31. 7. skončil pracovní poměr s Ladislavem Zárubou a k 1. 9. nastoupil jako nový zaměstnanec 
sekretariátu na plný úvazek dosavadní předseda KMK Josef Bednařík. Láďovi děkujeme za odvedenou 
práci!  
 



 
 

 

 

Organizačně zajišťujeme schůzku VV ŠSČR s Krajskými šachovými svazy, která proběhne v sobotu 16. 
září v Hotelu Štika v Pardubicích. Předběžná účast bude cca 35 osob. 
 
Na webu byly založeny soutěže družstev pro novou sezónu – ligy dospělých, mládeže a několik 
krajských soutěží. 
 
Připravují se propozice MČR v bleskovém šachu, které proběhne v Kongresovém centru v Praze 
v sobotu 17. prosince. Opět se podařilo zajistit sponzorství společnosti ChessBase ohledně věcných 
cen. Hlavním rozhodčím bude stejně jako loni Petr Buchníček. 
 
Ve spolupráci s M. Šmajzrem jsme provedli aktualizaci sportovců a trenérů v Rejstříku sportu. 
 
Na Městský soud jsme zaslali účetní závěrku ŠSČR 2021 ke vložení do Sbírky listin. 
 
Drobnými věcnými cenami jsme podpořili MČR v řešení šachových skladeb, které proběhlo v aule ČUS 
v Praze na Strahově ve dnech 27. – 28. srpna. 
 
Ve spolupráci s Českou asociací univerzitního sportu a KRÚ proběhlo zajištění naší výpravy na 
Akademickém MS v Antverpách. 
 
Na FIDE byl vyřízen titul FM pro Matyáše Zemana. Zároveň jsme zaslali žádosti o titul FA pro 
Rostislava Huňu a Jiřího Křivského. Na kongresu FIDE během olympiády v Indii byl udělen titul IM pro 
Lukáše Vlasáka a Vojtěcha Straku. V současné chvíli probíhá vyřizování rozhodcovských licencí, za 
poslední měsíc cca 20. 
 
V online školení trenérů 4. třídy v roce 2022 splnilo a zaplatilo za test zatím 49 lidí. 

Usnesení 162/19: VV ŠSČR bere na vědomí zprávu sekretariátu. 

14. Zpráva předsedy OK a KK 
Zprávu předsedy OK a KK zaslal V. Novotný. 

Zpráva Organizační komise 
 
Aktualizace členské základny 
K 12. 9. 2022 prošlo letošní registrací 20.736 členů, z toho 12.730 s registrací (z nich 65 individuálů) a 
8.006 bez registrace. Pro srovnání v roce 2019 to v tuto dobu bylo 19.544 členů, ale 13.198 
s registrací, v covidovém roce 2020 to bylo 20.191/13455 členů a vloni 20.009/12.414.   

K 30. 8. bylo letos registrováno 1 115 nových členů. Vloni to ke stejnému dni bylo pouze 352 členů.  
 



 
 

 

 

V přestupním období projednala OK ŠSČR 395 přestupů, registrováno je zatím 144 cizinců. OK ŠSČR 
ještě řeší případ mladé Ukrajinky registrované pro jednu soutěž jako cizinka, na kterou jiný oddíl 
požádal o výjimku ze statusu cizince, která by ale prvnímu oddílu zrušila registraci cizince. 
 
Usnesení 163/20: VV ŠSČR bere na vědomí zprávu OK. 
 
Zpráva Klasifikační komise 
 
Změna FIDE ratingů  
Kongres FIDE schválil, že na ELO listinách FIDE k 1. 10. 2022 se hráčům s bleskovým či rapid ratingem 
o více jak 100 bodů nižším, než je jejich standardní rating, jednorázově upraví tyto ratingy tak, aby 
byly právě o 100 bodu nižší než jejich standardní rating. Též se u těchto ratingů zavádí různá výše 
změnového koeficientu K. Více v článku na webu ŠSČR.   
 
Usnesení 163/21: VV ŠSČR bere na vědomí zprávu KK. 

15. Různé 
 
Hospodaření 
Hospodář R. Svoboda informoval o plánu předložit hospodaření ŠSČR k 30. 9. 2022 a poprosil správce 
jednotlivých kapitol o revizi a kontrolu svých rozpočtů. 
 
Úkol 163/3: Zkontrolovat stav svých rozpočtů k 30. 9. 2022 – správci jednotlivých kapitol. 
 
Termín 164. schůze VV ŠSČR 
164. schůze VV ŠSČR se uskuteční předběžně v úterý 1. listopadu od 13:30 v Praze na Strahově. 
 

16. Závěr 
 
M. Petr poděkoval všem za účast a konstruktivní diskuze a ukončil schůzi ve 20:00.  
 
 
 
 
 
......................................          ..................................... 
Zapsal:  František Štross                                       Ověřil: Martin Petr 
 
 
 
Přehled usnesení: 

https://www.chess.cz/novinky-fide-v-zapoctu-ratingu-rapidu-a-blesku/


 
 

 

 

 
Usnesení 163/1: VV ŠSČR schvaluje zápis ze 162. schůze VV ŠSČR. 
Usnesení 163/2: VV ŠSČR schvaluje program 163. schůze VV ŠSČR. 
Usnesení 163/3: VV ŠSČR bere na vědomí kontrolu úkolů. 
Usnesení 163/4: VV ŠSČR děkuje AVE CHESS z.s. za skvělou spolupráci při organizaci ME žen 2022.  
Usnesení 163/5: VV ŠSČR schvaluje předloženou změnu Registračního a přestupního řádu ŠSČR 
ohledně přestupů mezi federacemi.   
Usnesení 163/6: VV ŠSČR bere na vědomí zprávu předsedy ŠSČR. 
Usnesení 163/7: VV ŠSČR bere na vědomí zprávu předsedy KRÚ. 
Usnesení 163/8: VV ŠSČR schvaluje změnu bodu 4.2 Soutěžního řádu. 
Usnesení 163/9: VV ŠSČR bere na vědomí zprávu předsedy KM. 
Usnesení 163/10: VV ŠSČR bere na vědomí zprávu projektu Šachy do škol. 
Usnesení 163/11: VV ŠSČR schvaluje dotaci pořadateli MČR 2023 v rapid šachu mužů ve výši 30.000 
Kč a zavazuje tímto výdajem rozpočet ŠSČR 2023 (V2.5). 
Usnesení 163/12: VV ŠSČR schvaluje dotaci pořadateli MČR 2023 v rapid šachu žen ve výši 30.000 Kč 
a zavazuje tímto výdajem rozpočet ŠSČR 2023 (V2.6). 
Usnesení 163/13: VV ŠSČR schvaluje dotaci pořadateli MČR 2023 seniorů ve výši 35.000 a zavazuje 
tímto výdajem rozpočet ŠSČR 2023 (V2.8). (J. Malec se zdržel) 
Usnesení 163/14: VV ŠSČR schvaluje dotaci pořadateli MČR 2023 v rapid šachu družstev ve výši 
35.000 Kč a zavazuje tímto výdajem rozpočet ŠSČR 2023 (V2.11). 
Usnesení 163/15: VV ŠSČR schvaluje dotaci pořadateli MČR 2023 v bleskovém šachu družstev ve výši 
35.000 Kč a zavazuje tímto výdajem rozpočet ŠSČR 2023 (V2.18). 
Usnesení 163/16: VV ŠSČR bere na vědomí zprávu předsedy STK. 
Usnesení 163/17: VV ŠSČR bere na vědomí zprávu KMK.  
Usnesení 163/18: VVŠSČR bere na vědomí zprávu předsedy KR. 
Usnesení 162/19: VV ŠSČR bere na vědomí zprávu sekretariátu. 
Usnesení 163/20: VV ŠSČR bere na vědomí zprávu OK. 
Usnesení 163/21: VV ŠSČR bere na vědomí zprávu KK. 
 
Úkoly: 
 
Úkol 163/1: Zveřejnit aktualizaci Registračního a přestupního řádu ŠSČR na webu – sekretariát.  
Úkol 163/2: Zveřejnit aktualizaci Soutěžního řádu ŠSČR na webu – sekretariát. 
Úkol 163/3: Zkontrolovat stav svých rozpočtů k 30. 9. 2022 – správci jednotlivých kapitol. 
 
 
Přílohy: 
 
Příloha 1: Zápis ze 162. schůze VV ŠSČR 
Příloha 2: Aktualizovaný Registrační a přestupní řád ŠSČR 
Příloha 3: Zpráva z olympiády – muži 
Příloha 4: Zpráva z olympiády – ženy 



 
 

 

 

Příloha 5: Statistiky olympiády – muži 
Příloha 6: Zpráva z ME žen 
Příloha 7: Aktualizovaný Soutěžní řád 
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